
VVD-fractie gemeenteraad Venlo

Aan: College van Burgemeester & Wethouders 

          van de gemeente Venlo 

 

Betreft: stand van zaken nieuwbouw zwembad blerick

Geacht college van burgemeester & wethouders,

Op 12 januari heeft u het eerste ontwerp gepresenteerd voor het nieuw te bouwen zwembad in  

Blerick.  Tot de grote verbazing van zowel ons,  als  de gebruikers  zijn zij  niet  meegenomen in dit  

ontwerp op voorhand. U heeft aangegeven dat het college nog gesprekken ging plannen met de  

gebruikers waar zij nog hun visie en wijzigingen konden doorgeven op het ontwerp.

Deze gesprekken zouden vanaf februari gepland worden.

We zitten nu in april en tot onze verbazing horen wij dat deze gesprekken nog steeds niet hebben 

plaats gevonden.

Vraag 1.

Wat is de reden dat deze gesprekken nog niet zijn gevoerd/ingepland?

Vraag 2. 

Wanneer verwacht u deze gesprekken te gaan voeren?

Vraag 3. 

In hoeverre hebben de gebruikers van het binnenbad nog inspraak op het ontwerp?

Vraag 4. 

Op welk termijn verwacht u met de uitkomsten van deze gesprekken naar de raad te kunnen komen?

Vraag 5.

De gebruikers van het binnenbad hebben aangegeven dat ze graag een technische presentatie willen  

geven aan de gemeenteraad over het zwembad om zo meer achtergrond mee te geven. Is het college 

bereid deze presentatie op korte termijn in te plannen voor de raad?

Vraag 5. 

Op welk termijn verwacht u het definitieve ontwerp aan de raad voor te kunnen leggen?

Namens de VVD Fractie Venlo

Inge Simons.


